
中国农学通报 2011, 27(第17期7月) 103-110 DOI:     ISSN: 1000-6850 CN: 11-1984/S

本期目录 | 下期目录 | 过刊浏览 | 高级检索                                                            [打印本页]   [关闭] 

农农农农村村村村发发发发展展展展————农农农农村村村村产业结产业结产业结产业结构构构构与与与与区区区区域域域域经济经济经济经济 扩扩扩扩展功能展功能展功能展功能 

本文信息

Supporting info 

PDF(617KB)

[HTML全文] 

参考文献[PDF] 

参考文献 

服务与反馈

把本文推荐给朋友   

加入我的书架 

加入引用管理器 

引用本文 

Email Alert 

文章反馈 

浏览反馈信息 

本文关键词相关文章

农业资源分析

本文作者相关文章

杨少华

康平德

郭承刚

陈翠

徐福荣

汤王外

徐中志

PubMed

Article by Yang,S.H 

Article by Kang,B.D 

Article by Guo,Z.G 

Article by Chen,c 

Article by Xu,F.R 

Article by Tang,W.W 

Article by Xu,Z.Z 

云南普米族主要居住地云南普米族主要居住地云南普米族主要居住地云南普米族主要居住地调调调调查查查查及其及其及其及其农业资农业资农业资农业资源分析源分析源分析源分析

杨杨杨杨少少少少华华华华
1
,康平德康平德康平德康平德

2
,郭承郭承郭承郭承刚刚刚刚

1
,陈陈陈陈翠翠翠翠

3
,徐福徐福徐福徐福荣荣荣荣

4
,汤汤汤汤王外王外王外王外

1
,徐中志徐中志徐中志徐中志

1

1. 云南省农业科学院高山经济植物研究所 
2. 云南省农业科学院丽江高山经济植物研究所 
3. 云南省农业科学院高山植物研究所 
4. 云南省农业科学院生物技术与种质资源研究所

摘要摘要摘要摘要： 

为了充分了解掌握云南特有较少民族——普米族的主要居住地及农业资源利用情况。笔者分别对云南普米族主要

居住地兰坪、宁蒗、玉龙以及维西县的社会经济情况、普米族居住地环境、农业植物资源类型及其利用情况进行

实地调查与分析。结果表明，4个主要普米族居住县的社会经济情况存在一定差异，生态环境普遍良好；所调查

的普米族村寨种植的农业资源类型及其利用主要以豆类、杂粮为主，其他农业资源类型因地域不同存在一定差

异。云南普米族主要居住地居住环境良好，农业资源种类丰富，特色较明显，具有一定开发利用潜力。 
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Investigation and Agricultural Resources Analysis of the Main Populated Area of 
Pumi National Minority in Yunnan Province

Abstract: 

In order to know the resident environment and the types of agricultural botanic resources and its use 
well of the main habitat of pumi national minority of specific nationality in yunnan. The investigation 
and collection of agricultural botanic resources of the pumi national minority were carried out in yulong, 
ninglang, lanping and weixi county in yunnan, and the social and economic situation, the resident 
environment, the types of agricultural botanic resources and its use were analyzed. There are certain 
differences in social and economic situation of the four counties, and the ecology environment of the 
main pumi national minority in yunnan were good. The main agricultural resources type of villages 
surveyed were bean and multigrain, and there are certain differences in other agricultural resources 
types for different counties. Living environment of the main populated area in yunnan were better; the 
agricultural resources types were abundant and special, the local agricultural resources have certain 
potential in the future.
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